
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 19.01.2016 

Kjell Håland (A) påpeikte at sakspapira til dette møtet kom fem dagar før møtet. Han bad om at sakspapira 

i framtida vert sendt ut seinast ei veke før utvalsmøta.

Sigbjørn Framnes (FrP) stilte spørsmål ved kvifor utvalet mottek saker som høyrer heime i utval for miljø 

og samferdsel. Kst. fylkesdirektør kultur og idrett svarte m.a. at sakene vert sendt ut etter gjeldande 

delegasjonsreglement. Reglementet skal endrast.

Vedtak

Innkallinga og saklista vart godkjend med merknadene ovanfor. 


